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Most pro Agro
	 Městu	 Staňkov	 se	 ve	 spolupráci	 a	 za	 výrazné	 podpory	
Ředitelství	silnic	a	dálnic,	zejména	ředitele	Ing.	Zdeňka	Kuťáka	a	
náměstka	Bc.	Miroslava	Blabola,	Dis.,	povedl,	i	v	rámci	republiky,	
málo	vídaný	úspěch.	22.	6.	2017	rozhodl	výbor	Státního	 fondu	
dopravní	 infrastruktury	o	schválení	 investiční	akce	Křížení	polní	
cesty	s	přeložkou	I/26	Staňkov	a	její	zařazení	a	zahájení	realizace	
ještě	do	roku	2017.	Maximální	výše	dotace	 je	18	862	000,-	Kč,	
jejím	příjemcem	je	ŘSD	a	dotace	je	ve	výši	100%	s	tím,	že	město	
zaplatí	neuznatelné	 náklady	 ve	 výši	 cca	 300	 000,-	 Kč,	 zejména	
na	 ozelenění	 okolí	 mostu.	 Částky	 by	 měly	 být	 po	 výběrovém	
řízení	 celkově	 nižší.	 Tímto	 rozhodnutím	 skončila	 více	 než	 roční	
snaha	 o	 znovuzařazení	 třetího	 mostu,	 tzv.	 mostu	 pro	 Agro,	
který	byl	součástí	budovaného	obchvatu	a	na	který	bylo	vydané	
pravomocné	 stavební	 povolení,	 ale	 musel	 být	 z	 úsporných	
důvodů	z	projektu	za	ministra	dopravy	Víta	Bárty	vyškrtnut.	Za	
tu	dobu	proběhlo	nespočet	 jednání	na	ŘSD	a	 v	Praze	na	 SFDI.	
Zejména	 měsíce	 duben	 a	 květen	 letošního	 roku	 byly	 velice	
hektické.	 Za	 tuto	 krátkou	 dobu	 se	 podařilo	 upravit	 z	 důvodu	
změny	konstrukce	projektovou	dokumentaci	a	připravit	všechny	
přílohy,	 aby	 mohla	 být	 podána	 žádost	 k	 financování.	 Řešil	 se	
jak	finanční	objem	dotace,	běžně	 se	poskytuje	85	%,	 tak	 i	 kdo	
bude	příjemcem	dotace.	Většinou	bývá	příjemcem	obec.	Zde	se	
podařilo	vyjednat	výjimku	na	100%	dotaci	i	na	to,	že	příjemcem	
bude	právě	ŘSD.	

Chtěl	bych	poděkovat	všem,	kteří	nám	s	tímto	projektem	
pomáhali.	Až	na	stavební	úřad	v	Horšovském	Týně,	resp.	na	jeho	
paní	vedoucí,	 jsme	se	setkávali	 jenom	s	pochopením	a	snahou	
pomoci.	 Tady	 jsem	 si	 uvědomil,	 že	 jsem	moc	 rád	 za	 úředníky	
v	 našem	městě.	 Jejich	 přístup,	 kdy	 se	 snaží,	 pokud	 to	 alespoň	
trochu	jde,	pomoci,	není	bohužel	všude	běžný.

Vzhledem	k	tomu,	že	obchvat	Staňkova	je	již	v	provozu	
a	budování	pilíře	uprostřed	vozovky	by	vrátilo	veškerý	provoz	i	s	
těžkou	nákladní	dopravou	zpět	do	centra	města,	byla	změněna	
konstrukce	mostu.	Budou	vybudovány	pouze	postranní	pilíře	a	
konstrukce	bude	přetahovaná,	čili	dojde	k	velice	krátkodobému	
přerušení	 provozu	 na	 obchvatu	 v	 řádech	 dnů.	 Po	 dokončení	
mostu	 v	 příštím	 roce	 by	 si	měli	 nejvíce	 oddychnout	 obyvatelé	
v	 ulicích	 Plzeňská	 a	 Trnkova,	 odkud	 by	 měla	 zmizet	 těžká	
zemědělská	 technika,	 která	 tudy	projížděla	přes	 zahrádkářskou	
kolonii	do	Babích	dolů,	a	i	samotní	uživatelé	těchto	zahrádek.

starosta

Obrazem 
z letošní 
pouti



Strana 2 Srpen 2017 

Z jednání městské rady a zastupitelstva
Usnesení z jednání rady města 
dne 17. 5. 2017

Rada města 
na základě konkursního řízení 
v souladu s ustanovením §102 odst. 
2  písm. b) zákona č.128/2000, o 
obcích (obecní zřízení) v platném 
znění a v souladu s ustanovením 
§166 odst. 2 zákona č. 561/2004 
Sb., o předškolním, základním, 
středním, vyšším odborném a 
jiném vzdělávání (školský zákon), 
v platném znění, jmenuje paní 
Bc. Kamilu Fichtlovou ředitelkou 
Mateřské školy ve Staňkově, 
příspěvkové organizace, a to 
s účinností od 1. 7. 2017,

Rada města vyhlašuje  
dne 17. 5. 2017 podle stejných 
právních předpisů konkursní řízení 
na pracovní místo ředitele/ředitelku 
Základní školy ve Staňkově, 

schvaluje
- žádost firmy WESTMUSIC 
Pražská 114/39, 301 00 Plzeň s.r.o. o 
bezplatné umístění reklamní kostky 
na náměstí T. G. Masaryka 
ve Staňkově, 
- žádost pana Doležala a paní 
Pavlíkové, rozvoz jídel, uzavření 
dodatku smlouvy o dílo uzavřené 
28. 12. 2001 mezi městem Staňkov 
a panem Doležalem,
- vyhotovení replik staňkovských 
krojů. Jedná se o kroje: ženatý muž, 
vdaná žena, svobodný mládenec, 
svobodné děvče, chlapecký a dívčí 
kroj, 
- nabídkovou cenu ve výši 110 000,- 
Kč bez DPH, 133 100,- Kč s DPH 
na zajištění administrace žádosti 
o příspěvek SFDI a administrace 
výběrového řízení na akci „Silnice 
III/18323, průtah obcí Krchleby 
– oprava chodníků“. Předmětem 
nabídky je kompletní administrace 
žádosti o příspěvek na výstavby 
z dotačních programů SFDI, včetně 
zajištění administrace výběrového 
řízení na dodavatele stavby 
v souladu se zákonem č.137/2006 
Sb., v platném znění a s pravidly 
SFDI pro výše uvedenou stavbu, 

doporučuje zastupitelstvu města 
ke schválení žádost pana Lukáše 
Muchny a pana Pavla Petra o prodej 
pozemku p. č. 1433/3, k. ú. Staňkov - 
město,  ostatní plocha, o výměře cca  
1120 m2, za účelem výstavby garáží. 
Cena 105,- Kč/m2, vypracování 

geometrického plánu a náklady 
spojené s prodejem pozemku uhradí 
kupující, rovněž potřebné inženýrské 
sítě uhradí kupující.

Usnesení z jednání rady města 
dne 24. 5. 2017
 
Rada města schvaluje
- účetní závěrky příspěvkových 
organizací města: Základní školy 
Staňkov, Mateřské školy Staňkov a 
Základní umělecké školy Staňkov, 
za rok 2016,
- odpisový plán pro Mateřskou 
školu Staňkov na HIM, elektrická 
horkovzdušná pec XV 893 12GN 
1/1.

Usnesení z jednání rady města 
dne 31. 5. 2017

Rada města schvaluje
- dohodu mezi Ředitelstvím silnic 
a dálnic ČR, státní příspěvkovou 
organizací a městem Staňkov, o 
financování výstavby „Křížení polní 
cesty s přeložkou I/26 Staňkov“,

- v souladu s ustanovením § 102 
odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích, v platném znění, 
v souladu s ustanovením § 166 
odst. 2 zákona č. 561/2004 Sb., o 
náležitostech konkursního řízení a 
konkursních komisích, a v souladu 
s usnesením rady města č. 596 
ze dne 17. května 2017 jmenuje 
- konkursní komisi na obsazení 
pracovního místa ředitele/ředitelky 
Základní školy Staňkov, okres 
Domažlice, příspěvková organizace.

Usnesení z jednání rady města 
dne 7. 6. 2017

Rada města vzala na vědomí 
- výpis z usnesení rady města 
Holýšov č.182/2017 odst. a),b),c) 
ze dne 15. 5. 2017 na vybudování 
cyklostezky mezi Holýšovem a 
Staňkovem (Ohučovem),
- informaci o získání dotace 
od Plzeňského kraje na stavbu 
kanalizace ve výši cca 4 090 000,- 
Kč,

schvaluje
- zadávací dokumentaci, výzvu 
k podání nabídky, složení a 
jmenování výběrové komise na 
výběrové řízení na akci „Veřejná 
zakázka malého rozsahu, Silnice 
III/18323, Průtah obcí Krchleby – 

oprava chodníků“. Zadavatelem je 
město Staňkov, osoba pověřená
činnostmi zadavatele je SUNCAD 
s.r.o., IČ 26689707,
- Protokol o posouzení a hodnocení 
nabídek v rámci veřejné zakázky 
malého rozsahu na stavební práce, 
s názvem: „Staňkov, nám. T. G. 
Masaryka, radnice č. p. 1“ (obnova 
střechy objektu). Hodnotící komise 
přiděluje zakázku firmě Tesařské 
a pokrývačské práce –  Karel 
Konopík, Krchleby 88, Staňkov, 
IČ 13884069,
- Smlouvu o poskytnutí účelové 
dotace z programu „Zachování 
a obnova kulturních památek 
Plzeňského kraje“ č. P076/17 
mezi městem Staňkov (příjemce 
dotace) a Plzeňským krajem 
(poskytovatel dotace) na obnovu 
střechy objektu staré radnice č. p.1 na 
nám.T.G.Masaryka ve Staňkově ve 
výši 600 000,- Kč,
- Smlouvu o poskytnutí účelové 
dotace z programu „Obnova 
historického stavebního fondu 
v památkových rezervacích a zónách 
a staveb drobné architektury, kopie 
sochařských děl v exteriéru na území 
Plzeňského kraje“ č. Z054/17 mezi 
městem Staňkov (příjemce dotace) 
a Plzeňským krajem (poskytovatel 
dotace)  na opravu kapličky Antonína 
Paduánského pod Mastníkem ve 
Staňkově ve výši 47 000,- Kč,
- žádost Fitness Staňkov z.s., 
Plovární 368 o příspěvek ve výši 
20 000,- Kč pro členy klubu Karla 
Radu st., Karla Radu ml. 
a Tomáše Tauera, kteří se 
nominovali na mistrovství světa 
v klasickém trojboji ve dnech 16. –  
23. 6. 2017 v Běloruském Minsku, 

doporučuje
- zastupitelstvu města Staňkov 
ke schválení smlouvu o možnosti 
provést stavbu na obecním pozemku 
- inženýrských sítí ze silnice v 
Americké ul. k pozemku parc.č. 
2010/6  v k.ú. Staňkov-město (pro 
připojení nového RD).

Usnesení z jednání rady města 
dne 21. 6. 2017

Rada města vylučuje
- účastníka zadávacího řízení 
Silnice Horšovský Týn a. s., Nad 
Rybníčkem 40, 346 01 Horšovský 
Týn, IČ 45359164 z podlimitní 
veřejné zakázky na stavební práce 
„Řešení cyklodopravy ve městě 

Staňkov a v jeho místních částech“ 
zadávané ve zjednodušeném 
podlimitním řízení dle zákona č. 
134/2016 Sb. o zadávání veřejných 
zakázek, v platném znění, 

schvaluje
- přijetí finanční dotace pro HS 
Staňkov z rozpočtu Plzeňského 
kraje do rozpočtu města Staňkov 
ve výši 38 700,- Kč z dotačního 
titulu „2017 příspěvek na věcné 
vybavení“,
- smlouvu o budoucí smlouvě 
o zřízení věcného břemene 
mezi městem Staňkov (budoucí 
povinný) a GasNet, s.r.o. 
(budoucí oprávněný), na 
stavbu plynárenského zařízení 
„Víceúčelové hřiště – Staňkov – 
Přeložka STL plynovodní přípojky 
PE d 32“, 
- žádost ředitelky mateřské školy o 
převedení finanční částky ve výši 
1 000,- Kč do investičního fondu - 
Interaktivní výukový box,
- žádost Diakonie Českobratrské 
církve evangelické – středisko 
Západní Čechy, Prokopova 
207/25 Plzeň o finanční příspěvek 
z rozpočtu města na rok 2017 
ve výši 5 000,- Kč pro centrum 
denních služeb „Plamínek pro osoby 
s postižením“ v Merklíně,
- žádost Aeroklubu Staňkov, z. s. o 
fin. příspěvek ve výši 10 000,- Kč 
na týdenní soustředění mladých 
modelářů, které se bude konat ve 
dnech 14. - 19. 8. 2017 na letišti ve 
Staňkově. Počet účastníků 15 ve 
věku 10 - 16 let,
- uhrazení nákladů na zaplacení 
mobilních toalet a cen do soutěží na 
„Drakiádu“ pořádanou dne 28. 9. 
2017 na letišti ve Staňkově,
- žádost firmy KOMPAKT spol.s 
r.o., Českomoravská reklamní 
agentura o bezplatné povolení užití 
znaku města Staňkov na reklamním 
a informačním plakátu,
- příkazní smlouvu na činnosti 
týkající se akce: „Vybudování 
městského kamerového 
dohledového systému“ uzavřenou 
mezi Domoza projekt s.r.o.,  
IČ 28145089 a městem Staňkov,

bere na vědomí
- prováděcí směrnici pro stanovení 
úplaty v Mateřské škole Staňkov ve 
školním roce 2017/2018,
- oznámení ředitelky ZUŠ o 
vyhlášení ředitelského volna dne 29. 
září 2017.
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Usnesení č. 17 z jednání 
zastupitelstva města konaného 
dne 28. 6. 2017 

Zastupitelstvo města schvaluje 
- rozpočtová opatření v rozpočtu 
města Staňkov na rok 2017 č. 
6. Upravený rozpočet po těchto 
změnách bude činit v příjmové 
části 70 742 935,11  Kč a ve 
výdajové části 74 221 011,60 Kč. 
Financování bude činit 
+ 3 478 076,49 Kč (změna stavu 
krátkodobých prostředků na 
bankovních účtech + 3 177 776,49 
Kč, splátky úvěrů a půjček 
-5 399 700,- Kč, úvěr +5 700 000,- 
Kč),
- celoroční hospodaření a 
závěrečný účet města za rok 
2016 včetně Zprávy o výsledku 
přezkoumání hospodaření pro 
územní samosprávný celek město 
Staňkov za období od 1. 1. do 
31. 12. 2016, vydané auditorskou 
společností ADU.CZ s.r.o., na 
základě provedeného přezkoumání 
hospodaření v říjnu 2016 a červnu 
2017 se závěrem: s výhradou 
nedostatků,
- účetní závěrku města Staňkov za 
r. 2016,
- záměr práva stavby inženýrských 
sítí: Vodovodní přípojky, dešťové 
kanalizační přípojky, plynovodní 
přípojky, elektro přípojky a 
sjezdu ze silnice v Americké ul. 
k pozemku parc.č. : 2010/6 
v k. ú. Staňkov - město ve 
vlastnictví města Staňkov, pro 
stavebníka Petru Rojtovou,  
Americká čp. 150, Staňkov 345 61 
(pro připojení nového RD),
- koupi vysokozdvižné plošiny 
NISSAN Cabstar 35.12 + 
plošina SOCAGE DA320, 90kW 
v celkové ceně 1 942 050,- Kč,
- úvěr u Raiffeisen - Leasing s.r.o. 
se sídlem Hvězdova 1716/2b, 
14078 Praha 4, IČ 61467863 ve 
výši 1 553 640,- Kč včetně DPH,
 - dohodu uzavřenou mezi městem 
Staňkov a ŘSD ČR s.p.o, o 
financování výstavby „Křížení 
polní cesty s přeložkou I/26 
Staňkov“,
- výsledek  zadávacího řízení na 
veřejnou zakázku malého rozsahu: 
„Silnice III/18323, průtah obcí 
Krchleby – oprava chodníků“,
- smlouvu o dílo s vybraným 
dodavatelem FINAL KOM s.r.o., 
Kocourov 36, 339 01 Mochtín, 
IČ: 02877155, za nabídkovou cenu 
2 282 100,- Kč bez DPH, DPH 

479 241,- Kč, celková cena včetně 
DPH 2 761 341,- Kč,
ukládá
- tajemníkovi  MěÚ Ing. Luboši 
Holečkovi přijmout opatření 
k nápravě zjištěných nedostatků 
v termínu do 31. 7. 2017,

zrušuje
- smlouvu o dílo mezi městem 
Staňkov (objednatel) a společností 
Silnice Horšovský Týn a.s. se 
sídlem Nad Rybníčkem 40, 346 01 
Horšovský Týn, IČ: 453 59 164 
(zhotovitel) na veřejnou zakázku 
„Řešení cyklodopravy ve městě 
Staňkov a v jeho místních částech“. 
Cena díla je 4 290 000,- Kč (bez 
DPH), cena díla včetně DPH je 
5 190 900,- Kč,

bere na vědomí
- výsledek kontrolního zjištění dle 
ustanovení §88 zákona č.280/2009 
Sb., daňový řád.
Provedenou kontrolou nebylo 
zjištěno porušení rozpočtové kázně.

Usnesení z jednání rady města 
dne 26. 7. 2017

Rada města schvaluje
- Smlouvu o připojení odběrného 
elektrického zařízení k distribuční 
soustavě do napěťové hladiny 0,4 
kV číslo:17-SOP-01-4121302713 
mezi provozovatelem distribuční 
soustavy ČEZ Distribuce, a.s. Děčín 
IV – Podmokly, Teplická 874/8, 
IČ  24729035 a městem Staňkov, 
nám. T. G. Masaryka č. p.35, IČ 
00253766 (zákazník). Předmětem 
smlouvy je zajistit zákazníkovi 
dohodnutý zvýšený rezervovaný 
příkon v budově radnice pro 
budoucí výtah,
- Smlouvu o bezúplatné umístění 
zařízení č. SUZB/6027/2017 mezi 
poskytovatelem ČEZ Distribuce, 
a.s. Děčín IV – Podmokly, 
Teplická 874/8, IČ  24729035 
a městem Staňkov, nám. T. G. 
Masaryka č. p. 35, IČ 00253766 
(uživatel). Předmětem smlouvy 
je vymezení bližších podmínek 
vzájemné spolupráce při zřizování 
a provozování vedení NN a 
instalace zařízení uživatele, a to 
hlásičů varovného systému na 32 
podpěrných bodech vedení NN, 
- příkazní smlouvu mezi městem 
Staňkov (příkazce) a Jiřím 
Hafičem, Kovařovicova 228, 
Domažlice 34401, IČ: 12284815 
(příkazník). Předmětem smlouvy 

je provádění inženýrské činnosti a 
technického dozoru investora  na 
akci „Víceúčelové hřiště Staňkov –
zpevněné plochy u kulturního domu 
a kina Staňkov - vícepráce“ odměna  
příkazníka je 28 500,- Kč bez DPH,
- Výzvu  k podání nabídek na 
veřejnou zakázku  malého rozsahu. 
Název a specifikace: „Město 
Staňkov – vybudování městského 
kamerového dohledového systému“. 
Předpokládaná hodnota veřejné 
zakázky je 1 275 900,00 Kč bez 
DPH,
- seznam oslovených firem  na 
veřejnou zakázku malého rozsahu  
„Město Staňkov – vybudování 
městského kamerového 
dohledového systému“:
1) SOVT  RADIO s.r.o., 
IČ 47238810
2) TIOS spol. s r.o., 
IČ 26395053
3) Petr Hojda – elektro, 
IČ 45383766,
- podání žádosti o dotaci na pořádání 
historického dne z programu 
„Mikrogranty Plzeňského kraje 
na podporu a oživení kulturních a 
uměleckých aktivit pro rok 2017“,
- odpisový plán hmotného 
investičního majetku MŠ – 
MultiBoard,
- Smlouvu o zřízení věcného 
břemene služebnosti č. IV-12-
0011014/VB/001 mezi společností 
ČEZ Distribuce a.s., zastoupené 
společností OMEXOM GA Energo 
s.r.o., IČ 49196812 a městem 
Staňkov. Věcné břemeno se 
týká nemovitosti-pozemku p. č. 
16/2 v k.ú. Krchleby, na kterém 
je uloženo zařízení distribuční 
soustavy - zemní kabelové vedení 
NN. Jednorázová náhrada za zřízení 
VB je 1 000,- Kč bez DPH,
- fin. příspěvek na dofinancování 
pevně zabudovaných bezpečných 
branek pro FK Staňkov. Zbývající 
prostředky získal FK Staňkov 
z dotace Plzeňského kraje,
- na doporučení bytové komise 
přidělení do nájmu byt města 
Janu Šlehoferovi, bytem Staňkov, 
Wenigova č.p. 44, v č.p. 16, byt č. 6, 
velikost 1+2,

- na podkladě doporučení konkursní 
komise jmenuje ředitelkou 
Základní školy  ve Staňkově Mgr. 
Jitku Suchou, a to s nástupem do 
funkce od 1. 8. 2017,

stanovuje
- časový harmonogram ukončení 

hudebních produkcí při pouťových 
slavnostech ve Staňkově:

veškeré hudební produkce a činnost 
pouťových atrakcí budou ukončeny: 
v  pátek 28. 7. 2017 nejdéle do 2:00 
hodin dne 29. 7. 2017,
v sobotu 29. 7. 2017  do 02:00 hodin 
dne 30. 7. 2017,
v neděli 30. 7. 2017 do 23:00 hodin 
dne 30. 7. 2017,
- komisi  pro otevírání obálek, 
posouzení náležitostí nabídek  a 
vyhodnocení nabídek  na veřejnou 
zakázku malého rozsahu  „Město 
Staňkov – vybudování městského 
kamerového dohledového systému“,

bere na vědomí
- výpověď z nájmu hostince 
v Krchlebech pana Bronislava 
Klučky a schvaluje inzerci do 
Domažlického deníku a Staňkovska 
s nabídkou města na pronájem 
hostince,
- poděkování Klubu třetí armády 
Plzeň za srdečné přijetí ve 
Staňkově, pohoštění posádek 
historických vozidel a dar klubu ve 
dnech osvobození.

Usnesení č. 18 z jednání 
zastupitelstva města konaného 
dne 26. 7. 2017 

Zastupitelstvo města schvaluje 
- přijetí úvěru od Komerční banky 
ve výši 7 000 000,- Kč. Úvěr bude 
použit výhradně na předfinancování 
dotace na projekt „Řešení 
cyklodopravy ve městě Staňkov a 
v jeho místních částech“,
- Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo na 
zhotovení projektové dokumentace 
ve stupni DÚR/DSP/PDPS  a 
zajištění související inženýrské 
činnosti pro územní a stavební 
řízení a pro vydání pravomocného 
územního rozhodnutí a stavebního 
povolení mezi objednatelem 
č.1: Správou a údržbou 
silnic Plzeňského kraje, p.o, 
objednatelem č. 2: městem Staňkov 
a zhotovitelem Ing. Jaroslavem 
Rojtem – Projekční kancelář 
Vodní 27, 344 01 Domažlice, 
IČO:12285447. Předmětem  
Dodatku č.1 je změna termínu 
odevzdání díla,
- darovací smlouvu mezi statuárním 
městem Plzeň (dárce) a městem 
Staňkov (obdarovaný). Předmětem 
smlouvy je darování movitých věcí, 
a to 48 ks divadelních křesel,
- směrnici pro zadávání zakázek 
malého rozsahu města Staňkov,
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- smlouvu o poskytnutí účelové 
dotace č. 35502017 mezi 
Plzeňským krajem (poskytovatel) 
a městem Staňkov (příjemce). 
Předmětem smlouvy je poskytnutí 
účelové finanční dotace určené 
na projekt „Vybudování městského 
kamerového dohledového 
systému“. Poskytovatel se zavazuje 
poskytnout finanční dotaci ve výši 
940 000,- Kč. Příjemce se zavazuje 
tuto finanční dotaci přijmout, 
využít ji k výše uvedenému účelu 
a splnit podmínky stanovené touto 
smlouvou a Pravidly programu,
- smlouvu o dílo mezi městem 

Staňkov (objednatel) a společností 
Silnice Chmelíř s. r. o., se sídlem 
Rubešova 565/25, 326 00 Plzeň,  
IČ: 27977951 (zhotovitel) na 
veřejnou zakázku: „Řešení  
cyklodopravy ve městě Staňkov a 
v jeho místních částech“. Cena díla 
je 5 651 254,93 Kč (bez DPH), cena 
díla včetně DPH je 6 838 018,47 Kč, 
- smlouvu mezi Plzeňským krajem 
a městem Staňkov č. 34422017 
o poskytnutí účelové finanční 
dotace na projekt „Staňkovsko 
– odkanalizování obcí na ČOV 
Staňkov a dokanalizování 
Staňkova – III. etapa, IV. etapa – 

odkanalizování Vránova“ ve výši 
4 092 000,- Kč,
- rozpočtová opatření v rozpočtu 
města Staňkov na rok 2017 č. 
7. Upravený rozpočet po těchto 
změnách bude činit v příjmové 
části 82 017 660,50 Kč a ve 
výdajové části 86 031 836,99 
Kč. Financování bude činit 
+4 014 176,49 Kč (změna stavu 
krátkodobých prostředků na 
bankovních účtech +3 713 876,49 
Kč, splátky úvěrů a půjček -5 399 
700,- Kč, úvěr +5 700 000,- Kč),
- Obecně závaznou vyhlášku 
č.3/2017 o odpadech,

- na podkladě žádosti pana Jana 
Paula v návrhu nového územního 
plánu města Staňkov ponechat části 
pozemků p. č. 638/16 a 638/5 v k. ú. 
Staňkov ves v územní rezervě,

neschvaluje
- na podkladě žádosti pana Jana 
Paula, zapracování nových částí 
pozemků p.č. 638/16 a 638/5 
v k. ú. Staňkov ves do nového 
územního plánu města do návrhu 
jako pozemek pro stavbu rodinného 
domu.
L. Holeček, M. Kastlová, J. Steinbach 

 
MĚSTO STAŇKOV 

NABÍZÍ K PRONÁJMU NOVĚ ZREKONSTRUOVANÝ 
HOSTINEC V KRCHLEBECH 

NÁSTUP NEJPOZDĚJI K  1. 11. 2017 
BLIŽŠÍ INFORMACE NA MĚÚ STAŇKOV,  

TEL. 379 492 411

Další úspěšné žádosti o dotace
Městu se podařilo získat další nemalé finanční prostředky, 
tentokrát od Plzeňského kraje. Jedná se o částku 4 092 000,- 
Kč pro letošní rok na právě budovanou kanalizaci a 940 000,- 
Kč na vybudování kamerového systému ve městě.

Kanalizace 
V červnu letošního roku se konečně rozběhla největší investiční akce – 
dobudování kanalizace. Celkové náklady se blíží 113 mil. Kč bez DPH. 
Na dotaci jsme získali od SFŽP necelých 72 mil. Kč, dále od SFŽP 
máme zvýhodněný úvěr na necelých 30 mil. Kč s úrokem 0,45 % ročně 
s možností předčerpání úvěru až do výše 100 % a se splácením až po 
dokončení kanalizace a zbývajících cca 11 mil. Kč musí město uhradit 
přímo. Na letošní rok se nám podařilo získat ještě dotaci od Plzeňského 
kraje ve výši něco málo přes 4 mil. Kč, o kterou se snižují přímé finanční 
náklady města. O dotaci od kraje se budeme samozřejmě snažit i v příštích 
letech. Souběžně s kanalizací probíhá na nejrůznějších místech, tam, kde je 
to technicky možné, i pokládání vodovodního řadu a připojování obyvatel 
města, kteří byli do současné doby odkázáni pouze na vodu ze studně. Chtěl 
bych vám všem poděkovat za trpělivost a toleranci. Situace při nejrůznějších 
uzavírkách, které jsou mnohdy z důvodu více investičních akcí probíhajících 
souběžně, až nepochopitelné a zmatečné, je složitá. Od září bude probíhat 
oprava asfaltového povrchu na průtahu městem a poté by měl být průjezd 
i z důvodu otevření silničního mostu, alespoň v tomto úseku, zase o něco 
příjemnější.                                                                                        starosta

Do	konce	letošního	roku	se	budou	realizovat	dle	původního	plánu	ulice:	
Trnkova,	Puclická,	Na	Tržišti	od	křižovatky	u	„Žluté	labutě“	ke	křižovatce	
u	MŠ,	Výtuňská	a	dále	byly	přidány	ulice	U	Hřiště,	Americká	kolem	za-
hradnictví,	Hofmanova,	 část	Dělnické	u	 LD,	Nerudova,	Komenského	od	
křižovatky	s	ulicí	Riegerovou	k	č.	p.	283,	pravděpodobně	i	ulice	El.	Krás-

Cyklostezky
Budování cyklostezek Staňkov – Krchleby a Staňkov – Ohučov by mělo začít nejpozději v září 
letošního roku. Důvodem zpoždění je skutečnost, že vítězná firma Silnice Horšovský Týn a.s. byla 
vyzvána poskytovatelem dotace, aby ve stanoveném termínu předložila zdůvodnění nepřiměřeně nízké 
nabídkové ceny a předložila vlastnickou strukturu společnosti. K předložení byl firmě stanoven termín 5 
dnů a následně na žádost firmy byl termín prodloužen o měsíc. Vzhledem k tomu, že firma nepředložila 
požadované, musela být z výběrového řízení vyloučena a byl vybrán nový uchazeč, a to firma, která se 
umístila na místě druhém, Silnice Chmelíř s.r.o. Plzeň. V současné době ještě probíhá kontrola dokladů 
u poskytovatele dotace, a pokud vše bude v pořádku, může začít realizace. Město má na tuto akci již 
schválený úvěr od Komerční banky na předfinancování ve výši 7 mil. Kč. Zastupitelstvo rovněž projednalo 
smlouvu se zhotovitelem. Výstavba by měla trvat 200 dnů, ale možná bude muset dojít k prodloužení 
termínu z důvodu, že polovina z této doby spadá do zimního období, kdy nebudou moci být dokončeny 
asfaltové povrchy. 

starosta

nohorské	od	křižovatky	s	ulicí	Riegerova	k	č.	p.	289.	Pro	připojení	nemo-
vitosti	 je	nutné	mít	vyřešené	napojení	 z	vlastního	pozemku	do	veřejné	
kanalizace,	a	to	buď	projektem	na	základě	objednávkového	listu,	který	lze	
vyzvednout	na	MěÚ	nebo	stáhnout	na	 internetových	stránkách	města,	
případně	 je	možné	 si	 nechat	 projekt	 vypracovat	 samostatně.	Nutné	 je	
připojení	všech	nemovitostí.	

Marie Bozděchová,
    odbor MIŽP
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Cyklotrasa Praha – Plzeň – Regensburg
Někdy	před	10	 –	 15	 lety	 vznikl	 ambiciózní	 projekt	 na	 vybudování	
mezinárodní	 cyklotrasy	 Praha	 –	 Plzeň	 –	 Regensburg.	 V	 okresech	
Domažlice	a	Plzeň	 jih	 v	extravilánech	obcí	 a	měst	měla	víceméně	
kopírovat	 údolní	 nivu	 řeky	 Radbuzy.	 Trasa	 cyklotrasy	 se	 promítla	
do	 územních	 plánů	 měst	 a	 obcí	 a	 rovněž	 do	 územní	 plánovací	
dokumentace	Plzeňského	kraje,	která	je	nadřazená	těmto	územním	
plánům.	 Již	 tehdy	 bylo	 také	 dojednáno,	 že	 větší	 města	 budou	
muset	 zafinancovat	 úseky	 na	 katastrálních	 úsecích	 obcí,	 kterých	
se	 cyklotrasa	 dotýká	 jen	 okrajově	 nebo	 vůbec,	 protože	 těžko	 lze	
požadovat	po	obci	Kvíčovice,	aby	financovala	cyklotrasu,	která	sice	
jde	po	jejím	katastrálním	území,	ale	po	druhé	straně	silnice	a	u	řeky,	
a	obci	nic	nepřinese.	Totéž	se	týká	například	i	obce	Meclov	a	dalších.	
	 Města	 a	 obce	 začaly	 budovat	 své	 úseky.	Někteří	 rychleji,	
jiní	 pomaleji.	 Stejně	 tak	 i	 Staňkov.	 Úsek	 Staňkov	 –	 Vránov	 je	 již	
vybudován,	 v	 letošním	 roce	 se	 začne	 budovat	 úsek	 Staňkov	 -	
Ohučov,	příští	rok	je	v	plánu	ve	spolupráci	s	obcí	Křenovy	protažení	
cyklotrasy	až	do	Křenov.	Stejně	tak	chceme	pokračovat	i	na	druhou	
stranu	 na	Holýšov.	 Část	 jde	 po	 k.ú	 Staňkova,	 resp.	Ohučova,	 část	
po	 k.ú.	 Kvíčovice	 a	 část	 po	 k.ú.	 Dolní	 Kamenice	 a	Holýšov.	Hrubý	
odhad	nákladů	na	vybudování	celého	úseku	se	blíží	20	mil.	Kč	s	DPH.	
Veškeré	rozpočty,	tedy	i	pro	Holýšov,	byly	zpracovány	Staňkovem	a	
osobně	jsem	je	předložil	na	radě	města	Holýšov	s	vysvětlením	všech	
finančních	náležitostí.	Jen	pro	představu,	úsek	po	k.ú.	Kvíčovice	se	
finančně	pohybuje	kolem	4	mil.	Kč,	což	při	získání	dotace	ve	výši	90	
%	jako	na	náš	úsek	Staňkov	–	Ohučov,	by	pro	jednu	obec	činilo	cca	
200	000,-	Kč.	Zajisté	to	nejsou	malé	peníze,	ale	za	propojení	našich	
měst	to,	podle	mého	názoru,	stojí.
	 O	 to	 překvapivější	 bylo	 rozhodnutí	 rady	 města	 Holýšov,	
která	 projekt	 shodila	 ze	 stolu	 s	 tím,	 že	 město	 Holýšov	 nebude	
financovat	 výstavbu	 cyklotrasy	 na	 cizím	 katastrálním	 území	
a	 preferuje	 cyklostezku	 Holýšov	 –	 Dolní	 Kamenice	 s	 možným	
napojením	Ohučova.	 Propojení	Holýšova	 s	Dolní	 Kamenicí	 je	 jistě	
velice	záslužný	počin	a	i	budoucí	možné	propojení	na	Ohučov	tímto	
směrem,	i	když	přes	skálu,	která	tam	tak	nějak	překáží,	by	bylo	pro	
obyvatele	obou	měst	a	 i	 cykloturisty	velkým	přínosem.	Není	však	
možné	 si	 samovolně	měnit	 koridor	mezinárodní	 cyklotrasy,	 který	
je,	 jak	 jsem	napsal	 již	 výše,	nejen	v	územním	plánu	Holýšova,	ale	
i	 Plzeňského	 kraje.	 My	 také	 propojíme	 cyklostezkou	 Staňkov	 a	
Krchleby,	ale	bez	ovlivnění	 tohoto	nadřazeného	projektu.	Bohužel	
zde	 jsme	 se	 u	 současného	 politického	 vedení	 Holýšova	 setkali	 s	
nepochopením.	 Staňkov	 bude	 nadále	 pokračovat	 v	 projekčních	
pracích	na	zbývajícím	úseku,	a	co	bude	dál,	ukáže	snad	jen	čas.

starosta

Oprava střechy staré radnice
Za	pomoci	finančního	příspěvku	Plzeňského	kraje	ve	výši	600	000,-	Kč	
začala	v	červenci	oprava	střechy	na	staré	radnici.	Oprava	střechy	 je	
dalším	krokem	k	postupné	rekonstrukci	tohoto	historického	objektu,	
který	se	poté,	co	dostal	novou	fasádu	a	došlo	k	jeho	nasvícení,	stal	
dominantou	našeho	náměstí.	Cílem	je	v	průběhu	dalších	let	s	pomocí	
dotací	objekt	zcela	zrekonstruovat	a	najít	pro	něj	využití	tak,	aby	mohl	
sloužit	co	nejširšímu	okruhu	obyvatel	našeho	města.	

Silniční most přes řeku Radbuzu 
by měl být podle posledních informací otevřen v plánovaném 
termínu, tedy do 30. 9. 2017. Poté bude nová lávka uzavřena 
a budou zde probíhat dokončovací práce – nátěry, osvětlení, 
osazení zábran proti vjezdu vozidel a podobně. Dokončovací 
práce by měly probíhat do začátku zimy, kdy by měla být nová 
lávka otevřena pro veřejnost a zároveň bude odstraněna lávka 
stará. S otevřením mostu souvisí i další investiční akce. Po 
jeho otevření bude Správa a údržba silnic Plzeňského kraje 
/SÚSPK/ opravovat asfaltový povrch na úseku silnice mezi 
Staňkovem a Dolní Kamenicí a město začne v ulici Vytůňská 
budovat splaškovou kanalizaci, čili dojde na nezbytně nutnou 
dobu k uzavření průjezdu na Horní Kamenici. V příštím roce 
má pak SÚSPK v plánu investic opravu asfaltového povrchu 
v této ulici od křižovatky na Krchleby až na konec Staňkova. 
Zde půjde o společnou investici s městem, město při této 
akci dobuduje chybějící veřejné osvětlení a zejména bude 
vybudováno nové parkoviště před hřbitovem.

starosta
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Společenská kronika
V měsíci červenci oslavili významné životní 
jubileum tito občané Staňkova
Holečková Zdeňka, Staňkov I  94 let 
Smetana Mojmír, Staňkov II  80 let
Zdvořák Josef, Staňkov II  80 let 
Sokol Josef, Staňkov I  75 let
Pořízková Emilie, Staňkov II  75 let 
Dokulil Karel, Staňkov II  70 let
Zahrádka Karel, Krchleby  70 let 
Brichcínová Zdeňka, Staňkov I 70 let

V měsíci srpnu oslavili nebo oslaví významné 
životní jubileum tito občané Staňkova
Straková Věra, Staňkov I  92 let 
Slavíková Alena, Staňkov I  91 let
Nohavcová Vlasta, Staňkov I  75 let 
Záhoř Josef, Krchleby  75 let
Bezvoda Václav, Krchleby  70 let 
Kozová Marie, Staňkov I  70 let
Příbrská Jaroslava, Staňkov I  70 let

Blahopřejeme všem jubilantům.

Firma ZF se opět 
představila veřejnosti
Stovky lidí v sobotu 24. 6. 2017 navštívily 
areál společnosti ZF Staňkov v Ohučově. 
Firma zde pořádala  jako každý rok Den 
otevřených dveří.  
Návštěvníci, mezi kterými bylo mnoho ro-
dinných příslušníků zaměstnanců společ-
nosti, si prohlédli v rámci komentovaných 

prohlídek obě haly, ve kterých dělníci montují nápravy  a převodov-
ky do zemědělských a stavebních strojů. Pro děti byl opět připraven 
bohatý program. Mohly si užívat skákací hrad, malování na obličej, 
balónkovou dílnu, dětskou  stezku  nebo traktorový slalom.  Dospělí 
si také přišli na své, mohli si vyzkoušet výměnu pneumatik F1 na 
čas, simulátor Force Dynamics nebo virtuální realitu. 
Hostitelé příchozím nabídli bohaté občerstvení a  doprovodný pro-
gram s příjemnou hudbou. 

Dne 1. srpna se naše město umístilo na první příčce v naměřených teplotách v ČR. Rekord pro tento den byl 37,3°C.
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19. 8. Hasičská soutěž „O pohár města Staňkov“,  
 fotbalové hřiště, hraje TELEFON

26. - 27. 8. Den otevřeného letiště Staňkov,
 vyhlídkové lety, letové i statické ukázky 
 motorových letounů a kluzáků

26. - 27. 8.  Folk-country festival  
 zámek Čečovice  
 
3. 9.  Koncert vokální skupiny Tutti Voci z Plzně  
 v kostele sv. Mikuláše v Čečovicích. 

9. 9. Historický den
 skupiny historického šermu, dobová hudba,  
 trh - v prostoru staňkovské  sokolovny

21. 9. B Quintett – dechovkový koncert  
 českobudějovické kapely v LD

28. 9. Drakiáda, letiště Staňkov

9. 9.    v Lidovém domě zahájení tradičního taneč-
ního kurzu pod vedením manželů Cíchových z taneční 
školy Dance Stod.
Přihlášky je možné podat do konce srpna v podatelně 
MěÚ Staňkov, tel. 379 492 411.
30. 9. I. prodloužená tanečního kurzu.

Kultura

Změna ve vedení školy, školky
Město Staňkov muselo jako zřizovatel mateřské i základní školy řešit 
v prvním pololetí i personální obsazení vedoucích pozic v těchto 
školských zařízeních. Ředitelka mateřské školy paní Marie Němcová 
se rozhodla po 15 letech opustit ředitelský post a odejít ze školky, 
ředitel základní školy Mgr. Jaroslav Šobr se rozhodl rovněž skončit 
jako ředitel školy a následně pak přijal místo vedoucího školského 
výboru na Plzeňském kraji. Na obě vedoucí místa proběhla výběrová 
řízení. Ředitelkou mateřské školy se k 1. 7. 2017 stala Bc. Kamila 
Fichtlová, ředitelkou základní školy k 1. 8. 20107 Mgr. Jitka Suchá. 
Oběma ředitelkám bych chtěl popřát hodně úspěchů v jejich nových 
funkcích, ať se jim jejich práce daří. Přeji jim kolegy, kteří jim budou 
nápomocni a kteří budou mít pochopení pro mnohdy složitá a někdy i 
nepopulární rozhodnutí, hodné děti a zejména co nejvíc rodičů, kteří 
chápou, že školka a škola je tu především pro ně, pro jejich děti, 
ale zároveň, že nelze splnit veškeré jejich požadavky, že se vždy 
musí najít rozumný kompromis. Z pozice zřizovatele bych chtěl obě 
ředitelky ubezpečit, že jsme tu pro ně, že jsme vždycky připraveni 
nabídnout jim pomocnou ruku a podržet je, když to bude třeba. 
 Odcházející ředitelce mateřské školy Marii Němcové 
bych chtěl poděkovat za těch 15 let, kdy jsme spolu úspěšně 

spolupracovali, za to, že dokázala dostat mateřskou školu tam, kde 
dnes je, za to že jsme to společnými silami vždycky zvládli a nebyla to 
pokaždé procházka růžovou zahradou. Namátkou si vzpomínám na 
to, když jsme dokázali během tří měsíců vyřešit přístavbu MŠ. Chtěl 
bych jí popřát do dalších let hlavně pevné zdraví a hodně osobní a 
rodinné pohody.
 Odcházejícímu řediteli základní školy Mgr. Jaroslavu 
Šobrovi chci rovněž poděkovat za všechno, co pro školu udělal, ať 
již jako učitel, krizový manažer v době, kdy situace ve škole nebyla 
nejlepší, tak i jako ředitel. I díky němu se podařilo situaci ve škole 
v těch nejtěžších dobách zvládnout a já vím, že rozhodnutí, které teď 
učinil, bylo jedno z nejtěžších, ne-li nejtěžší v jeho životě. Chtěl bych 
mu popřát hodně úspěchů jak v osobním, tak i pracovním životě, 
pohodové zvládnutí nové výzvy a samozřejmě hodně zdraví a štěstí.

Mgr. Bc. Alexandr Horák,
starosta města

Mateřská škola ve Staňkově 
přijme na částečný úvazek 

asistentku pedagoga 
s nástupem od 1. 9. 2017.

Bližší informace na tel.: 739 570 444

Základní umělecká škola Staňkov, příspěvková 
organizace pořádá dne 17. 9. 2017 

ve spolupráci s městem
společné hudební vystoupení 

skupiny Olympic revival Domažlice 
a žáků naší školy

 - bicího, pěveckého oddělení a bývalých žáků  -  s 
názvem „O KROK DÁL“. Žáci si na veřejném koncertě 

zahrají společně s touto kapelou skladby skupiny 
Olympic, které nastudují se svými vyučujícími.

   Srdečně zveme žáky ZUŠ, rodiče a všechny občany 
města Staňkova, kteří chtějí společně sdílet tento 

zajímavý a netradiční projekt a přijdou podpořit mladé 
amatérské umělce a známou neprofesionální skupinu.

Akce se uskuteční od 14:00 do 17:00 hodin v relaxačním 
koutku na konci ulice E. Krásnohorské (při nepříznivém 

počasí po domluvě v kině či LD) Změna vyhrazena.

8. června bylo v Lidovém domě uvedeno představení F. R. Čecha 
Dívčí válka v podání holýšovských divadelníků. Námět již téměř 
klasický, navíc zasazený do regionálního prostředí, nenechal nikoho 
v hledišti chladným. Všetečkova (majitel pohřební služby zde hrál 
vynálezce rakve) hláška „Rozptylte se!“ se pravděpodobně v této 
souvislosti bude v našich končinách tradovat ještě dlouho. Skvělé 
to bylo.

Ferdinand Schenk

Dívčí válka
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Sport
Broker team Cup
Po roční odmlce způsobené opravou podlahy v tělocvičně se 
opět konal školní turnaj pod záštitou paní Gustové, která 
věnuje pro účastníky ceny. Tentokrát se turnaj konal na 
novém venkovním hřišti a opět jsme se vrátili k původní 
variantě, k fotbalu. Turnaje se účastnilo  6 týmů, celkem 42 
dětí. Všichni sváděli urputné boje, ale vše proběhlo v rámci 
fair play. Turnaj změnil také název z Generali Cup na Broker 
team Cup.

Zdeněk Valečka

Dne 27. června se na školním hřišti konala akce Broker team 
Cup. Náš pan učitel Zdeněk Valečka byl rozhodčím turnaje, a 
tak jsme jakožto jeho třída na zápas šli všichni. Bohužel zápasy 
kazilo počasí, protože  pršelo. Hráči se rvali o míč, předháněli 
se, div si něco neudělali, ale naštěstí se jim nic nestalo. 
Na třetím místě se nakonec umístil tým Pionýrů, na krásném 
stříbrném místě tým Mezků a na sladkém zlatém místě 
tým s názvem Něco. Poté byli vyhlášení tři nejaktivnější 
hráči - Ondra Kolář- nejužitečnější hráč zápasu, Martin 
Liška - nejlepší obránce a Tomáš Pitipáč – nejlepší střelec. 
Všem se zápasy moc líbily a doufáme, že příští rok se 
uskuteční zase, ale s lepším počasím.

Míša Horníková, 6. B, Škola pod lupou

Netradiční pohádka Sněhulka a pět 
trapaslíci v Lidovém domě

Dne 26. 5. 2017 se v Lidovém domě ve Staňkově představil divadelní 
spolek Karel s opravdu netradičním pojetím klasické pohádky o Sně-
hurce bratří Grimmů. Nutno říci, že z původní předlohy zbylo opravdu 
málo, ale i na pouhém torzu příběhu se povedlo divadelníkům po-
stavit opravdu povedené představení téměř cimrmanovského stylu. 
Celý děj byl přímo nabitý originálním vtipem, a i když ze Sněhulky 
byly vlastně vidět pouze nohy a trpaslíci se na scéně objevili jen dva 
až tři, rozhodně bylo na co se dívat. 
A když jsme u toho dívání - pokud pominu výborné kostýmy, tak za 
kulisy tohoto souboru by se nemusela stydět profesionální scéna mi-
nimálně krajského formátu.                                   Ferdinand Schenk
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4. ročník 
Běhu 

Kozí stezkou
 podél Radbuzy

V sobotu 24. června se ko-
nal již čtvrtý ročník běžec-
kého závodu Běh Kozí stez-
kou podél Radbuzy. Běh, 
který začínal jako naprosto 
amatérské proběhnutí ně-
kolika kamarádů, přerostl v 
akci, jejíž sláva daleko pře-
sahuje hranice domovské-
ho Holýšova. Zhruba 270 
běžců, od těch nejmenších 
až po 74letého pana Märze, 
mělo připraveno několik 
běžeckých tratí. Myslíme 
si, že to už je docela pěk-
né číslo! Ti nejmenší sou-
těžili v běhu na 300 met-
rů, hlavní kategorií byl pak 
prestižní závod na 10 km 
pro dospělé. Trasa vedla od 
holýšovského jezu podél 
Radbuzy přes Ohučov až do 
Staňkova k jezu u opravovaného silničního mostu a tou samou cestou zpět. Počasí bylo od rána pěkné slunečné, pro 
závodníky však příliš horké. Hlavní kategorii 10 km vyhrál domažlický běžec J. Voják, mezi ženami pak T. Svejkovská 
z Plzně. Na trati 5 km to byli J. Cipra a K. Janská, oba z Plzně. Závod byl mistrně organizován Běžeckým klubem 
Výhledy Holýšov pod vedením šikovné Jany Černé. Nemůžeme opomenout ani ten fakt, že se ho jako vloni zúčastnila 
početná skupina hasičů z partnerského města Holýšova bavorského Kümmersbrucku, která dala závodu samotnému 
mezinárodní punc. Není zde možné vyjmenovat všechny, kteří svoji troškou přispěli ke zdaru této akce, která zvedá 
lidi z pohovek a nutí je udělat něco pro své zdraví. Velké poděkování patří městu Holýšov a městu Staňkov za obrov-
skou pomoc jak po stránce finanční, tak po stránce materiální. Děkujeme všem našim sponzorům, ale i divákům a ro-
dičům, kteří přivedli své ratolesti na závody těch nejmenších. Speciální dík patří manželům Honkovým, kteří propůjčili 
v Ohučově hadici s tekoucí vodou, což ocenili zejména závodníci na trati 10 km (včetně pisatele těchto řádek). Na zá-
věr závodu, kdy každý účastník starší 18 let obdržel jedno speciální točené pivo zdarma, zahrála u holýšovského jezu 
kapela Telefon. Všechno ten den dopadlo, jak mělo, všichni byli spokojeni se servisem i úrovní všech závodů, které 
ten den proběhly. Každý ze závodníků obdržel také speciální pamětní medaili se symbolem našeho běhu – kozlem. Co 
říci závěrem? Okamžikem 
proběhnutí posledního zá-
vodníka na hlavní trati 4. 
ročníku se začal připravo-
vat již další běžecký závod 
Kozí stezkou podél Rad-
buzy v červnu 2018. Již 
dnes chceme opět pozvat 
širokou běžeckou obec na 
tento malý, ale zároveň 
příjemný závod mezi dvě-
ma městy na Radbuze. Tě-
šíme se na vás na všechny 
v červnu 2018 při jubilej-
ním 5. ročníku běhu Kozí 
stezkou podél Radbuzy. 
Doufáme také, že mladší 
z obou starostů konečně 
splní svůj slib a zaběhne si 
s námi jeden z nabízených 
závodů!

Libor Schröpfer, běžec
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Tenisový klub slaví postup 
„A“ týmu

Staňkovští tenisté začali letošní sezónu na začátku dubna 
brigádami na kurtech. Zprovoznění tenisových dvorců probíhalo za 
hojné účasti členů klubu, tak aby mohly co nejdříve začít tréninky 
dětí a žáků a také tréninky členů staňkovských soutěžních týmů. 
Okresní soutěže mužů - Davis Cupu 2017 se letos účastnily dva 
staňkovské týmy. Staňkov „A“ měřil své síly v II. třídě a Staňkov „B“ 
ve III. třídě.
Staňkov A nejprve zvítězil jasně nad Mimovem, dále těsně nad 
Poběžovicemi „B“, nad Klenčím p/Č „B“ a nad domažlickým týmem 
Jekyll&Hyde. Poté přišla těsná prohra s týmem Klenčí p/Č „A“. Ale 
pak staňkovské „Áčko“ zvládlo hladce porazit SKP Domažlice a 
Horní Kamenici a díky lepšímu skóre vyhrálo svoji třídu, čímž si 
zajistilo postup do elitní první třídy Davis Cupu 2018. Jedná se o 
chvályhodný zápis do dějin staňkovského tenisového klubu, a díky 
za to patří kapitánu Josefu Vavricovi, Petru Cenefelsovi a Jiřímu 
Vartovi. 
Staňkov B se díky změnám před začátkem soutěže posunul z IV. 
třídy do III. třídy Davis Cupu. Takže hlavním cílem Béčka bylo udržet 
třetí třídu, což se s přehledem podařilo. Staňkovské Béčko porazilo 
Poběžovice „C“, Šumavu Domažlice „A“ a „C“, a prohrálo s Holýšovem 
„C“, Šumavou Domažlice „B“, Holýšovem „D“ a Mrákovem. Béčko 
obsadilo šestou příčku a usadilo se napevno ve III. třídě. Úspěšné 
zakotvení ve třetí třídě vybojovali: kapitán Jan Vacík, Milan Zídek, Miroslav Rada, Milan Štengl a Karel 
Mandík.
Tenisový klub pořádá pravidelné tréninky žáků a dětí. Tento rok navštěvuje tréninky pod vedením 
vedoucího tenisového klubu Jana Vacíka (kvalifikace - Český tenisový svaz - trenér 3. třídy), Vojtěcha 
Němce (kvalifikace - Český tenisový svaz - trenér 3. třídy) a Karla Malíka celkem 25 dětí a žáků. Veřejnost 
si může tenisové kurty pronajmout za poplatek mimo zarezervované hodiny. Více na klubovém webu http://
tenisstankov.webnode.cz.
Všichni členové a návštěvníci staňkovského tenisového klubu se těší na dobudování nových tenisových 
kabin, které se začaly stavět na podzim roku 2015 a jejichž dostavění je přislíbeno starostou Mgr. Bc. 
Alexandrem Horákem do konce letošního roku. Po dvou sezonách, kdy se veškeré aktivity klubu konaly „na 
staveništi“, se tak konečně dočká staňkovský tenisový klub kvalitního a důstojného zázemí jak pro soutěže, 
turnaje a běžné „zahrání si“ dospělých, tak i pro tréninky dětí a žáků, kteří tak budou ještě raději trávit svůj 
volný čas na čerstvém vzduchu u tohoto krásného a stále populárnějšího „bílého“ sportu.  

Za tenisový klub Staňkov 
Ing. Vojtěch Němec
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Příští uzávěrka je 20. září.

Vítězný Staňkov A (zleva): Josef Vavrica (kapitán), 
Petr Cenefels, Jiří Varta. 

Fotbalový klub FK Staňkov hledá  
trenéry k mužstvu mladší přípravky  a k „Fotbalové školičce“.

 Nabízíme možnost dalšího trenérského vzdělávání (financované klubem). Odměna za 
výkon funkce trenéra dohodou.

 V případě zájmu se obracejte na M. Kuchariče (mobilní telefon 724 617 012).

Ajax opět na stupních vítězů
Vloni v létě futsalisté FC Ajax Staňkov stáli před rozhodnutím, zda vůbec 
svůj tým přihlásit do dalšího ročníku soutěže. Hrozba, že po mnoha letech 
Ajax nebude hrát mistrovské zápasy, byla skutečně akutní, protože klub 
zasáhla neslýchaná personální krize. Ovšem nakonec se podařilo mužstvo 
vhodně doplnit, někteří bývalí hráči přislíbili, že znovu obléknou dres, a tak 
tým mohl vstoupit do okresního přeboru.
Začátek soutěže se Ajaxu vydařil na výbornou, prvních pět zápasů vyhrál 
a zdálo se, že by mohl po čtyřech letech znovu aspirovat na titul. V dalších 
utkáních ale přišly výkyvy, v několika případech se tým nesešel v optimální 
sestavě, a tak se nakonec z vítězství radovali futsalisté ze Kdyně. Ajax ale 
v konečném účtování obsadil 2. místo, což se dá s ohledem na okolnosti 
považovat za slušný úspěch. Stříbrná příčka je zároveň motivací do další 
sezony, do níž staňkovští futsalisté již podali přihlášku.
Nejlepším střelcem týmu se stal s 20 brankami Petr Vachtl, dres Ajaxu dále 
oblékali Tomáš Kasl, Miroslav Kaufner, Přemysl Šefčík, Ladislav Belina, 
Patrik Juráš, Jindřich Budín, Patrik Sellnar, Josef Vrba, Viktor Steinbach, 
Martin Gust, Jiří Šimka, Karel Bláha a David Bozděch. Domácí hřiště má 
mužstvo už deset let ve Velkém Malahově. Petr Vachtl, nejlepší střelec Ajaxu 2016 - 2017


